
Zebranie RON z dnia 20 marca 2017 roku 

NOTATKA Z ZEBRANIA RADY OSIEDLA NOWIEC Z DNIA 20 marca 2017 roku 

Podczas spotkania, które rozpoczęło się o godzinie 17.30. uczestniczyli: 

1) Dariusz Nadzieja-Nadija – członek RON 

2) Piotr Grudowski – członek RON 

3) Dariusz Kacprowicz – członek RON  

4) Sebastian Bryczkowski – członek RON 

5) Andrzej Gac – Gestor 

6) Anna Szypowska – radca prawny 

 

Podczas zebrania: 

1. Kontynuowano temat naprawy skarp. 

Gestor przedstawił dwie oferty na wykonanie naprawy skarp. Oferty nie są pełne, wymagają 

uzupełnienia informacji co do ceny i szczegółowego zakresu prac. Po uzupełnieniu informacji, 

zorganizowane zostanie w czerwcu br. zebranie Osiedla Nowiec i wybrana zostanie oferta 

najkorzystniejsza dla Osiedla. 

Przyczyny opóźnienia w przedstawieniu oferty na prace przy skarpach: brak firm wyspecjalizowanych, 

trudności terenu, brak oferentów pomimo zamieszczenia oferty na stronie Gestor jak i kierowania 

indywidualnych zapytań do wykonawców. Zgłaszające się firmy z uwagi na brak doświadczenia i 

zakres prac rezygnują z podjęcia się prac. 

2. Gestor został zobowiązany do zwrócenia uwagi ZDiZ w Gdańsku na konieczność usunięcia 

ziemi zalegającej po okresie zimowym na ulicach: Dolne Młyny i Nowiec. 

3. Gestor został zobowiązany do skierowania w imieniu Osiedla pisma do Miasta Gdańska                    

o odszkodowanie za zniszczenia na nieruchomości wspólnej spowodowane przez dziki.  

4. Z uwagi na podzielone stanowisko mieszkańców Osiedla w przedmiocie linii autobusowej                

na terenie Osiedla, Gestor został zobowiązany do skierowania zapytania do UM Gdańsk,                   

o plany i możliwości doprowadzenia linii autobusowej do drogi miejskiej. 

Kolejne zebranie RON wyznaczono na dzień 24.04.2017 r., godz. 16.30.  
 


